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Beboer- og pårørenderådsmøde på Hørup Plejecenter 
 

 
Dato 11-04-2024 Kl. 13.30-15.00 

Sted Hørup Plejecenter, spisestuen v. køkkenet  

 Mødeleder Birte Sørensen 

Referent Ulla Pedersen 

Deltagere 

 

Birte Sørensen, Ingolf Pedersen, Jonna Hedegaard 

Jensen, Mimmi Christine Stolberg, Henning 

Elmholt, Birger Jønsson, Dorthe Vagner Kastrup, 

Viola Jonsson, Ulla Pedersen. 

Fraværende 

Indbudt gæst 

Poul Maribo Pedersen  

Simon Berg (teknisk serviceansvarlig) 

Næste møde  12-09-2024 

 

 

Sagsfremstiller Birthe Sørensen  
Godkendelse af referat fra møde d. 08.02.2024 

Beskrivelse af 

punktet 

Kan referatet fra sidste møde godkendes? 

Opfølgning: nyt journalsystem. 

Mål  Enighed om referatet 

Konklusion/ 

beslutning 

Referatet blev godkendt uden ændringer. Som opfølgning: Ulla 

orienterede om, at personalet bliver mere og mere dygtige til at 

dokumentere i det nye journalsystem. Samt at flagreglerne er 

indskærpet for alle medarbejdere – der øves i at overholde dem. 

 

 

Sagsfremstiller Simon Berg  
TV-service på Hørup Plejecenter 

Beskrivelse af 

punktet 

NORLYS kommer i uge 19 og hjælper alle beboere over på fibernettet, 

så de ikke mister tv-signalet, når den gamle antenne forbindelse (coax) 

lukkes. 

Firmaet stiller med 3 teknikere 6.-8. maj samt 10. maj og gennemgår 

alle lejligheder. 

Mål  Information om ændring af tv-adgangen i lejlighederne 

Konklusion/ 

beslutning 

NORLYS skal have adgang til samtlige boliger, så de kan 

konvertere/forberede alle stuerne på plejecentret.  

Helt praktisk trækker de et kabel fra beboerens nuværende installation 

på coax-signalet, og over i fiberboksen på væggen.  

Derefter laver de en kanalsøgning, så der kommer kanaler på Tv’et.  

Hvis nogle beboere har internet, hjælper teknikerne også med at koble 

enheder på Wi-Fi. 

 

De boliger, hvor beboerne har aktive tv-abonnementer, udfører 

teknikerne kabeltræk og kanalsøgninger, så borgeren har signal fra 

fiberen med det samme. 
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De boliger, hvor borgeren ikke har noget aktivt tv-abonnement, laver de 

kabeltræk, men kan ikke fremsøge kanalerne, da det kræver et aktivt 

tv-abonnement. Disse borgere kan efterfølgende oprettet et 

abonnement, for at få tv signal. NORLYS vil aflevere flyers hos de 

beboere, som ikke har et aktivt tv-abonnement, men som alligevel har 

adgang til at se TV.  

Der er nogle enkelte som ikke har abonnement, men af den ene eller 

anden grund kan se TV ved en fejl, og disse får så en skriftlig besked 

om, at vi har lukket, så de kan få oprettet et abonnement og få signal 

såfremt de skulle ønske dette. 

 

 

Sagsfremstiller Simon Berg og Jonna Hedegaard Jensen  
Have/udearealer 

Beskrivelse af 

punktet 

Haven og terrasserne ved afdeling Nord skal gøres brandsikre, og der 

skal ske renovering af det indvendige fællesområde. Simon fra teknisk 

service informerer herom, og der er mulighed for at stille spørgsmål. 

Beboere og pårørende på Nord er indbudt til et informationsmøde 

torsdag d. 25. april kl. 14.30. 

….. 

Som fortalt på sidste møde, er havegruppen i gang med at udfolde 

planer om en ny, forbedret have på Hørup Plejecenter. Jonna giver 

information om, hvad der er sket siden sidst mht. plantegninger, 

økonomi og planer om at søge fonde – og i den forbindelse ønsket om at 

danne en haveforening til at gennemføre projektet. Mulighed for at stille 

spørgsmål. 

Mål  At rådet er informeret om de nyeste planer for ude-arealerne 

Konklusion/ 

beslutning 

Udendørs arbejde omkring Nord-huset sker i uge 22-23 (afhængigt af 

vejret). Der kommer gravemaskine, hvilket giver lidt støj, men 

formentlig ikke meget. 

Ændringen i Nord-huset indendørs (fjernelse af mur samt slibning af 

gulv, og pålægning af nyt gulv i spiseafdelingen) sker i uge 35, og der 

er her planer for, at beboerne kan have det godt trods støv og støj. Der 

vil blive aktiviteter og spisning andet steds på plejecentret i de få dage, 

hvor det ikke er muligt at være på afdelingen pga håndværkerne. 

 

Jonna fortæller om planerne for haven på plejecenteret, hvor der skal 

indrettes seks spændende haver med hvert deres tema, oprettes stier i 

græsplænerne, være mere bevoksning og blomster samt bænke. 

Krolfspillerne tilgodeses stadig med en god bane. 

Udførelsen af haven afhænger af bevillinger fra fonde, og til at fremme 

økonomien, vil der blive indkaldt til stiftende generalforsamling for en 

kommende haveforening, der skal styre slagets gang. 

 

 

Sagsfremstiller Birte Sørensen og Ulla Pedersen  
Valg til nye beboer- og pårørenderåd 

Beskrivelse af 

punktet 

Vi holder valgfest for beboer- og pårørenderådet den 8. juni 2024 kl. 

14-16.  

 

Situationen vedr. medlemmer af det nye beboer- og pårørenderåd er 

følgende: 
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Birte er genudpeget som frivillighedsrepræsentant af centerleder, 

ligesom Dorthe og Viola er genudpeget som plejecentrets 

repræsentanter. Ulla er født medlem som sekretær. 

 

Henning genopstiller, mens Mimi og Ingolf ikke ønsker genvalg. Birger 

udtræder af rådet, mens Poul og Jonna er først på valg til foråret 2025. 

 

Der er sidste frist for opstilling d. 8. april. Ulla redegør for, hvem der har 

ønsket at stille op som nye medlemmer, og den videre procedure for 

valget drøftes. 

 

Vi skal have sammensat en dagsorden for mødet, hvoraf det også 

fremgår, hvilken information om beboerrådet og om Hørup Plejecenter, 

der skal fremlægges på valgmødet. 

 

Mål  Udforme en dagsorden for det kommende valg og fordele opgaver 

Konklusion/ 

beslutning 

Der er opstillet 3 beboere og 3 pårørende til det nye beboer- og 

pårørenderåd, dvs. 4 medlemmer af rådet og 1 suppleant. Beboer- og 

pårørenderådet er begejstrede over tilslutningen og engagementet i 

huset i forhold til deltagelse, og beslutter, at suppleanten inviteres med 

til møderne det kommende år og dermed kan virke på linje med de 

ordinære medlemmer. Ulla og Dorthe kontakter de 5 nye medlemmer. 

 

Til valgfesten d. 8. juni serveres kaffe og lagkage, vi synger og Ulla 

spiller til. Birthe og Henning giver oplæg om beboer- og 

pårørenderådets arbejde og opgaver, suppleret af Poul, hvis han vil 

deltage. 

 

Ulla udsender program med disse punkter til både beboere og 

pårørende. 

 

 

Sagsfremstiller Birte Sørensen  
Evt. 

Beskrivelse af 

punktet 

Opsamling af spørgsmål/kommentarer. 

Konklusion/ 

beslutning 

Ulla fortæller om den nye skatspillende gruppe, som består af beboer og 

udefra kommende deltagere med praktisk bistand af pårørende. 

 

Viola fortæller om brugen af lokale leverandører af madvarer. Der er 

stor tilfredshed med ordningen. 

 

Birte takker som formand for engagement og deltagelse fra de afgående 

medlemmer: Mimi, Birger og Ingolf.  

 


